
Blaha Posudek 
 
Marek Blaha je velmi pohodový člověk, což se přenáší i do jeho hry. Celých pět let naše 
setkávání probíhalo ve velmi přátelské atmosféře. Nikdy s ním nebyly žádné problémy, své 
úkoly zvládal včas a velmi dobře. Pravidelně vypomáhal v orchestru České filharmonie. Je 
také velmi dobrým komorním hráčem, což prokázal na několika koncertech s klavírním triem. 
 
Do dalšího, nejenom hudebního života mu přeji jen to nejlepší. 
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